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PROCES - VERBAL 

Încheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al Municipiului Medgidia, din data 

de 16 decembrie 2021, ora 16
30 

 

 

Consiliul Local al Municipiului Medgidia s-a întrunit astăzi, 16 decembrie 2021, ȋn şedinţă ordinară, 

fiind convocat în baza dispoziţiei primarului nr. 1307/09.12.2021. 

Şedinţa ordinară are loc la sediul Consiliului Local, în sala de şedinţe, incepând cu orele 16
30 

şi este 

publică.  

La şedinţă sunt prezenţi 17 consilieri locali. Lipsesc domnii consilieri Omer Metin şi Lupu Ionuţ. 

Preşedinte de şedinţă este desemnat domnul consilier local Brânză Dumitru. 

Participă: domnişoara secretar general al Municipiului Medgidia, Solomon Melania. 

Sunt invitaţi: doamna Prunău Elena-Daniela- şef serviciu APL, doamna Popa Feza-consilier 

R.C.L.M.P.A., doamna Ceauşu Ionela-consilier R.C.L.M.P.A. şi  mass-media. 

Se supune la vot procesul-verbal ȋncheiat cu ocazia dezbaterilor şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

Municipiului Medgidia din data de 25.11.2021 care se votează cu 15 voturi „pentru” şi 2 voturi „abţinere” 

(domnii consilieri Radu Sorin-Elvis şi Vlădescu Luminiţa). 

Dl. preşedinte de şedinţă supune la vot proiectul ordinii de zi care se votează cu 17 voturi „pentru”. 

 

Ordinea de zi cuprinde: 

I. PROIECTE DE HOTĂRÂRI 

 

1. Proiectul de hotarare nr. 221 privind aprobarea actualizării indicatorilor tehnico-economici 

ca urmare a modificărilor din etapa de evaluare tehnico-financiară și precontractare pentru 

proiectul „Creșterea eficienței energetice a clădirii publice – Clădire Consiliu Local din 

Municipiul Medgidia, județul Constanța” 

2. Proiectul de hotarare nr. 222 privind aprobarea proiectului „Creșterea eficienței energetice a 

clădirii publice – Clădire Consiliu Local din municipiul Medgidia, județul Constanța și 

asigurarea surselor de finanțare. 

3. Proiectul de hotarare nr. 223 privind aprobarea reactualizării indicatorilor tehnico – 

economici ca urmare a modificărilor din etapa de evaluare tehnico-financiară și precontractare 

pentru proiectul „Creșterea eficienței energetice a clădirilor publice – Școala Gimnazială Spiru 

Haret din Municipiul Medgidia, județul Constanța” 

4. Proiectul de hotarare nr. 224 privind aprobarea proiectului „Creșterea eficienței energetice a 

clădirilor publice – Școala Gimnazială Spiru Haret din Municipiul Medgidia, județul 

Constanța” și asigurarea surselor de finanțare 

5. Proiectul de hotarare nr. 225 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale, precum și a 

taxelor speciale, pentru anul 2022, aplicabile la nivelul Municipiului Medgidia 

6. Proiectul de hotarare nr. 226 pentru aprobarea Regulamentului privind promovarea acțiunilor 

având ca obiect înlocuirea amenzilor contravenționale cu sancțiunea prestării unei activități în 

folosul comunității 

7. Proiectul de hotarare nr. 227 privind aprobarea numărului și a cuantumului burselor care se 

vor acorda elevilor din învățământul preuniversitar de stat pentru semestrul I al anului școlar 

2021 – 2022 

8. Proiectul de hotarare nr. 228 privind schimbul unor spații de locuit în regim de închiriere 

pentru tineri, spații construite de Agenția Națională pentru Locuințe 

9. Proiectul de hotarare nr. 229 privind inițierea procedurii de vânzare a imobilului teren 

intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, în suprafață de 298 mp din acte 

(292 mp din măsurători), având număr cadastral 103080 și înscris în C.F. nr. 103080, în 
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condițiile art. 364 alin. (1) și (2) din Codul administrativ, aprobat prin O.U.G. nr. 57/2019, cu 

modificările și completările ulterioare 

10.  Proiectul de hotarare nr. 230 pentru aprobarea vânzării prin licitație publică a imobilului 

teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, identificat cu număr 

cadastral 108271 și înscris în Cartea Funciară Nr. 108271 

11.  Proiectul de hotarare nr. 231 privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al 

U.A.T. Medgidia a Punctului Termic nr. 8 și schimbarea destinației acestuia, precum și a 

rețelelor termice PT 8, în vederea valorificării 

12.  Proiectul de hotarare nr. 232 prin care se ia act de modificarea contractului de comodat nr. 

63/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-9 la acesta, cu domnul Dima Cornel 

13.  Proiectul de hotarare nr. 233 prin care se ia act de modificarea contractului de comodat nr. 

66/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-7 la acesta, cu doamna Marin Mariana 

14.  Proiectul de hotarare nr. 234 prin care se ia act de modificarea contractului de comodat nr. 

67/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-8 la acesta, cu domnul Iusein Raim 

15.  Proiectul de hotarare nr. 235 prin care se ia act de modificarea contractului de comodat nr. 

70/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-8 la acesta, cu domnul Memedali Gemil 

16.  Proiectul de hotarare nr. 236 prin care se ia act de modificarea contractului de comodat nr. 

71/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-7 la acesta, cu doamna Demir Mihaela 

17.  Proiectul de hotarare nr. 237 privind aprobarea modificării H.C.L. nr. 19/23.02.2017 

 

Dl. preşedinte de şedinţă: Toate proiectele înscrise pe ordinea de zi sunt avizate pentru legalitate de 

către secretarul general şi au avizul favorabil al comisiilor de specialitate. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 221) privind aprobarea 

actualizării indicatorilor tehnico-economici ca urmare a modificărilor din etapa de evaluare tehnico-financiară 

și precontractare pentru proiectul „Creșterea eficienței energetice a clădirii publice – Clădire Consiliu Local 

din Municipiul Medgidia, județul Constanța”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 221 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

“pentru”. 

Soseşte la şedinţă domnul consilier Omer Metin. Sunt prezenţi 18 consilieri locali. 

Se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 222) privind aprobarea 

proiectului „Creșterea eficienței energetice a clădirii publice – Clădire Consiliu Local din municipiul 

Medgidia, județul Constanța și asigurarea surselor de finanțare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 222 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 223) privind aprobarea 

reactualizării indicatorilor tehnico – economici ca urmare a modificărilor din etapa de evaluare tehnico-

financiară și precontractare pentru proiectul „Creșterea eficienței energetice a clădirilor publice – Școala 

Gimnazială Spiru Haret din Municipiul Medgidia, județul Constanța”. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 223 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 224) privind aprobarea 

proiectului „Creșterea eficienței energetice a clădirilor publice – Școala Gimnazială Spiru Haret din 

Municipiul Medgidia, județul Constanța” și asigurarea surselor de finanțare.  

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 224 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 225) privind stabilirea 

impozitelor și taxelor locale, precum și a taxelor speciale, pentru anul 2022, aplicabile la nivelul Municipiului 

Medgidia. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 225 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 
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Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 226) pentru aprobarea 

Regulamentului privind promovarea acțiunilor având ca obiect înlocuirea amenzilor contravenționale cu 

sancțiunea prestării unei activități în folosul comunității. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Am şi eu o întrebare la acest punct. Aş vrea să ştiu dacă există o 

statistică a cunatumului amenzilor aplicate de către poliţiştii locali? Avem informaţii clare că atunci când 

poliţiştii locali din Medgidia doresc să aplice o sancţiune primesc mustrări să nu amendeze şi nu înţelegem 

până la urmă care este ideea? Educaţia se face şi prin constrângere, măsuri coercitive, sunt de acord să li se 

dea un avertisment în primă fază, dar dacă tot continuă acelaşi fapte de vandalism, tot felul de situaţii, nu sunt 

lăsaţi poliţiştii locali să aplice amenzi.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Am avut precedente în ce priveşte? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Aş vrea să ştiu dacă există o statistică a amenzilor aplicate cel puţin 

pe 2021, ca să nu zic şi 2020. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Am creat vreun precedent până acum? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: La şedinţa următoare primiţi o statistică a amenzilor. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Eu cred că există. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Chiar vă rog. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu e niciun reprezentant al Poliţiei locale aici şi nu putem să vă dăm 

un răspuns. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: La punctul cu taxele şi impozitele a fost un reprezentant al 

Departamentului Financiar-Contabil? Nu a fost. Mă gândeam că ştiţi dacă sunt în subordinea dumneavoastră, 

mă gândeam că aveţi o idee. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu sunt în subordinea mea. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: In subordinea executivului, la asta ma refer, nu a legislativului. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 226 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

“pentru”. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 227) privind aprobarea 

numărului și a cuantumului burselor care se vor acorda elevilor din învățământul preuniversitar de stat pentru 

semestrul I al anului școlar 2021 – 2022. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Am o propunere, un amendament prin care aş solicita din partea 

executivului să accepte modificarea acestor cuantumuri pentru bursele de performanţă şi bursele de merit, să le 

mărim, să ii convigem pe copii, să îi motivăm, de altfel, iar pentru bursa socială să o mărim pentru că într-

adevăr situaţia economico-financiară a multor copii din Medgidia este destul de grea. Iar banii nu sunt foarte 

mulţi, ar putea fi alocaţi în buget, având în vedere că au venit sume foarte mari de la bugetul de stat şi au fost 

alocate către partea de cultură, petreceri, beculeţe ş.a.m.d. şi aici am următoarea propunere, următorul 

amendament: bursa de performanţă 400 lei, este pe jumătate de an, bursa de merit 300 lei, bursa de studiu 100 

lei şi bursa socială 200 lei. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Eu aş zice că orice modificare în legătură cu... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu am propus amendamentul, dumneavoastră îl supuneţi la vot. 

Dacă este votat bine, dacă nu, iarăşi bine. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Daţi-mi voie să spun şi eu câteva cuvinte. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Banii există, deci există. Sunt alocaţi în buget banii. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Când se face un buget, comisiile de specialitate din primărie îşi fac un 

calcul, nu? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Cu siguranţă vă spun că sunt bani alocaţi în buget, am intrat şi pe 

site, pe o anumită aplicaţie a primăriilor, că am acces, şi am văzut că sunt bani. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Sunt, dar ei sunt foarte bine alocaţi şi trebuie redistribuiţi. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Este propunerea mea. Decât 2 revelioane, mai bine un revelion şi 

dăm la copii. 

Dl. consilier Zisu Constantin: De ce nu aţi făcut amendamentul la comisii? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu sunt la buget-finanţe şi nu am cum să fac. Este un 

amendament. 
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Dna. consilier Eftimi Sorina: Vreau să iau şi eu puţin cuvântul. Nu pot să mă pronunţ asupra burselor 

de merit, de studiu şi sociale. Ba aş putea să fac referire şi la bursele de merit. Pot să spun că sunt acordate 

copiilor care au medii peste 8. Ca să mărim puţin valoarea bursei, ar trebui să mergem cu o medie puţin mai 

ridicată, dacă ar fi să analizăm în profunzime, pentru că o medie de 8 în ziua de azi şcolarii o obţin foarte uşor, 

având în vedere că au o medie de 10 la educaţie fizică, la tehnologică la toate obiectele mai facile. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Deci putem să ridicăm un pic standardul. 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Asta privind bursa de merit. In ceea ce priveşte bursa de performanţă, 

eu sunt mai mult ca sigură că în acest an nu se vor acorda pentru că aceste burse de performanţă se acordă 

fiecărui elev în funcţie de un portofoliu pe care îl depune la secretariat şi din acel portofoliu trebuie să facă 

parte diplome obţinute în concursuri recunoscute de Minister, ori în anul şcolar precedent şi în acest an şcolar 

şi nici acum 2 ani ştim că olimpiadele şcolare... 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: E vorba de 2021. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu au fost asemenea evenimente. 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Da, nici în acest an nu există o listă a concursurilor care să fie 

recunoscute de minister. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ascultaţi-mă! 

Dl. preşedinte de şedinţă: Lăsaţi să termine doamna. 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Numai puţin, că termin. Bursele de performanţă, cât de mult ne-am dori 

noi să le acordăm copiilor, lista cu concursurile în baza cărora trebuie să le acordăm, elaborată de Minister, nu 

există. Până în momentul acesta nu există pentru că nu s-au susţinut olimpiade scolare, concursuri şcolare din 

cauza pandemiei. Iar bursele de merit dacă ar fi să le mărim, am putea să mergem cu ridicarea mediei de la 

care o pot obţine elevii ca să îi stimulăm, în felul acesta, să stimulăm performanţa. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Vor lua mai puţini. 

Dl. consilier Sali Sabri: Vor fi mai puţini copii. 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Doamna doctor, noi nu avem un număr fix de burse. Vor lua cei care 

vor depăşi un prag pe care nu ştiu dacă noi suntem în măsură acum..Pot să rămână aceiaşi dacă ei îşi dovedesc 

performanţa şi vor lua o medie de 9 sau cât stabilim noi acum şi atunci da, se poate mări şi plafonul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Văd că suntem foarte atenţi la notele copiilor şi să le mărim 

plafoanele... 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Sunt în domeniu, doamnă. Asta fac, cu asta mă ocup de 27 ani. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu v-am întrerupt.  

Dna. consilier Eftimi Sorina: Aţi încercat. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Vă rog să mă lăsaţi să vorbesc. Suntem foarte nedumeriţi în 

condiţiile astea, dar nu am fost nedumeriţi când am dat bani pentru inel gastric unui om care era interlop, cu 

puşcărie făcută, ca să slăbească că altfel nu putea să slăbească, acolo am tăcut cu toţii şi am ridicat mânuţele. 

Este amendamentul meu şi vă rog frumos să îl supuneţi la vot. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Nu avem nimic împotrivă să supunem la vot amendamentul. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Mi se pare aşa o bătaie de joc că aveţi atenţia numai pentru 

copiii... 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Doar am făcut completarea despre performanţă că nu există o listă în 

baza cărora putem să le dăm. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Fiind ultima şedinţă din an şi în perioada sărbătorilor, haideţi să păstrăm o 

decenţă cât de cât a discursului. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Trebuia să propuneţi că eraţi din mediul învăţământului. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Eu zic că dezbaterea e bună şi e bine că se pune toată 

problema pe masă, faptul că se ridică problema aceasta cu media care e un pic cam jos raportat la valoarea la 

care este acum bursa, este practic un ajutor simbolic. Eu cred că ar trebui puţin ridicată această valoare a 

burselor, la fel cum spunea şi doamna care lucrează in domeniul educaţiei de foarte mult timp, trebuie umblat 

un pic şi la medie, dar momentan se aprobă cuantumul. Nu intrăm pe procedura de acordare pe medii, pe 

calculul acesta. Raportat la cuantum poate să ne spună cineva cap coadă care este valoarea burselor pentru 

fiecare categorie în parte? 
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Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Nu există posibilitatea asta pentru că nu se cunosc notele. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: La ora asta. 

Dna. consilier Eftimi Sorina: In funcţie de cum înaintează şcolile rezultatele finale.  

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Dacă luăm maxim de cuantum la numărul de copii şi tot nu 

depăşim 500000 lei pe an, pe jumătate de an. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Nu anvelopa financiară integrală, ci pur şi simplu pe bursa de 

merit cât este? 

Dna. consilier Eftimi Sorina: Nu puteţi, domnul Moşescu. Semestru I se termină abia pe 17 ianuarie. 

In urma rezultatelor obţinute la sfârşitul semestrului, şcolile vor inainta o listă cu ele. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ca sumă brută dacă luăm maximul de valoare pe copil pe numărul 

de copii din Medgidia nu depăşim 500000 lei. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cât primeşte un copil? Nu sunt membru în comisia de 

educaţie. Cât primeşte un copil la ora asta? 

Dl. consilier  Zisu Constantin: Toţi copiii au burse de merit, toţi copiii sunt trecuţi acolo. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Eu am spus dacă luăm suma maximă pentru toţi copiii şi nu 

depăşim 500 000. E greu de înţeles aritmetic? 

 Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cred că nu s-a înţeles întrebarea: per elev cât este cuantumul 

unei burse? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Se propune acum şi eu am propus majorare. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: De la cât la cât? 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: De la 100 la 400, de la 100 la 300, de la 100 la 200. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: 100 lei. E o bursă simbolică, nu e ceva uriaş. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Până nu avem finalul întocmirii de către unităţile şcolare şi să facem o 

evaluare... 

Dl. consilier Sali Sabri: Acum este propus 100 lei, cuantumul este 100 lei. 

Dl. consilier Zisu Constantin: Este 100 lei, dar aproape toţi copii iau bursă. 

Se supune la vot amendamentul propus de doamna consilier Vlădescu Luminiţa care se votează cu 4 

voturi “pentru”  (domnii consilieri Vlădescu Luminiţa, Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis, Moşescu Bogdan-

Marian) şi 14 voturi “abţinere”. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Noi suntem pentru majorare. 

Dl. consilier Sali Sabri: Ei nu sunt pentru copii. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Ei nu sunt. Ei sunt pentru beculeţe, pentru revelioane şi pentru 

toate măgăriile. Nu vă e ruşine! 

Dl. preşedinte de şedinţă: Noi am propus să dăm, dumneavoastră vreţi să daţi ce nu aveţi. 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Ca o propunere poate pentru următoarea şedinţă de consiliu 

local.. 

Dna. consilier Vlădescu Luminiţa: Să vă fie ruşine, maximă ruşine, daţi bani la interlopi ş nu daţi la 

copii. Aţi dat bani la interlopi, puşcăriaşi. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Doamna Vlădescu, vă rog frumos! 

Dl. consilier Moşescu Bogdan-Marian: Cred că avem suficiente persoane pregătite în zona aceasta de 

educaţie, inclusiv persoane pregătite în zona economică, care ar putea să vină cu un aport, puse la masă toate 

opiniile, cred că poate ieşi un proiect de hotărâre foarte bun şi cu nişte indicatori de performanţă, dar cu sume 

mai mari, 100 lei nu este o bursă, este un ajutor simbolic. Nu e o bursă reală în adevăratul sens al cuvântului. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 227 de pe ordinea de zi care se votează cu 15 voturi 

„pentru” şi 3 voturi “abţinere”(domnii consilieri Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis şi Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 228) privind schimbul unor 

spații de locuit în regim de închiriere pentru tineri, spații construite de Agenția Națională pentru Locuințe. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 228 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

„pentru” . 

Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 229) privind inițierea 

procedurii de vânzare a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, în 
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suprafață de 298 mp din acte (292 mp din măsurători), având număr cadastral 103080 și înscris în C.F. nr. 

103080, în condițiile art. 364 alin. (1) și (2) din Codul administrativ, aprobat prin O.U.G. nr. 57/2019, cu 

modificările și completările ulterioare. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 229 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

„pentru” . 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 230) pentru aprobarea 

vânzării prin licitație publică a imobilului teren intravilan aflat în domeniul privat al municipiului Medgidia, 

identificat cu număr cadastral 108271 și înscris în Cartea Funciară Nr. 108271. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 230 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

„pentru” . 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 231) privind trecerea din 

domeniul public în domeniul privat al U.A.T. Medgidia a Punctului Termic nr. 8 și schimbarea destinației 

acestuia, precum și a rețelelor termice PT 8, în vederea valorificării. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 231 de pe ordinea de zi care se votează cu 18 voturi 

„pentru” . 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 232) prin care se ia act de 

modificarea contractului de comodat nr. 63/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-9 la acesta, cu 

domnul Dima Cornel. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 232 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

„pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 233) prin care se ia act de 

modificarea contractului de comodat nr. 66/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-7 la acesta, cu 

doamna Marin Mariana. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 233 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

„pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 234) prin care se ia act de 

modificarea contractului de comodat nr. 67/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-8 la acesta, cu 

domnul Iusein Raim. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 234 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

„pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 235) prin care se ia act de 

modificarea contractului de comodat nr. 70/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-8 la acesta, cu 

domnul Memedali Gemil. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 235 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

„pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 236) prin care se ia act de 

modificarea contractului de comodat nr. 71/22.03.2010 prin încheierea actelor adiționale  nr. 1-7 la acesta, cu 

doamna Demir Mihaela. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 236 de pe ordinea de zi care se votează cu 17 voturi 

„pentru” şi 1 vot “abţinere” (doamna consilier Vlădescu Luminiţa). 

Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi (proiectul de hotarare nr. 237) privind aprobarea 

modificării H.C.L. nr. 19/23.02.2017. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Acum se aprobă o revizuire la strategia de tarifare a RAJEI. Stiţi 

foarte bine că în 2017 domnul Vrabie a propus o strategie de tarifare iniţiată atunci de RAJA cu conducerea 

care era la vremea aceea, cu un tarif mai mic decât acum. Acum se solicită o majorare de tarif şi văd că toată 

lumea tace. Eu vreau doar să se vadă că se majorează pe aceeaşi strategie tarifele la apă şi canalizare, pentru 

care timp de 4 ani Vrabie, domnul Vrabie a făcut circ şi minciună şi iată că a ajuns să iniţieze şi să propună 

medgidienilor pe care i-a minţit toată vremea asta un tarif mai mare. Cum puteţi să ne explicaţi şi nouă lucrul 

ăsta? După cum ştiţi pe vechea strategie pe anii 2022,2023 şi 2021 creşterea era 0, acum văd că creşterea este 

considerabil mărită. 
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Dl. preşedinte de şedinţă: Eu îmi amintesc că în anul 2017 din circul pe care îl menţionaţi făceaţi 

parte. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Uitaţi-vă în materiale că o aveţi. Aveţi şi propunerea iniţială şi 

propunerea actuală. O să vedeţi diferenţele. Acum creştere 0 este în anul 2024, anul electoral, iar PNL-ul care 

tot acest timp a arătat cu degetul către RAJA, acum văd că îşi măreşte tarifele, a uitat tot ce a spus, tot cu ce a 

minţit poporul şi medgidienii în mod special. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Eraţi şi dumneavoastră, doamnă, consilier atunci. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu atunci am iniţiat proiecte şi am plângere penală din partea lui 

Vrabie pentru acest lucru pentru că ştiam ce reprezintă acest proiect în valoare... 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vorbim de persoane care nu sunt de faţă, haideţi să le respectăm totuşi 

funcţia. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Cred că toată lumea ştie că a venit în Medgidia că o să micşoreze 

tariful la apă. Si a făcut şi un referendum la care am văzut că aţi participat. Această investiţie de 600 milioane 

euro pentru care acum dânşii, PNL-iştii, dumneavoastră tăiaţi panglici, s-a muncit pentru acele proiecte şi dacă 

se făceau la timp nu se măreau tarifele. Aceste tarife se măresc din cauza domnului Vrabie care a blocat timp 

de 4 ani acest proiect. Din cauza asta se măresc tarifele, iar medgidienii vor ştii lucru ăsta, voi avea grijă să le 

spun cât de mincinos a fost în relaţia cu cetăţenii. 

Dl. consilier  Zisu Constantin: Haideţi, domnul preşedinte. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Vă rog, domnul vice! 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Domnul consilier, aţi uitat că aţi făcut circ? 

Dl. consilier  Zisu Constantin: Poveştile aste le aveţi în permanenţă. Tariful asta este mai mic. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: In ianuarie s-a mărit şi se va mări. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Cine era în faţa Casei de Cultură în 2018 la meeting? 50% reducerea 

preţului la apă, rezilierea contractului. De ce aţi minţit? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Uitaţi-vă cu ce aţi venit acum. Măriţi tariful la oameni. 

Dl. consilier  Zisu Constantin: E mai mic. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu e adevărat.  

Dl. consilier  Zisu Constantin: Ba da.  

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Uitaţi-vă şi citiţi bine. Habar nu aveţi ce votaţi.  

Dl. preşedinte de şedinţă: Domnul doctor, haideţi să încheiem mai repede. Domnul vice vrea să facă 

o menţiune. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Habar nu aveţi,dar staţi ca struţii. 

Dl. consilier  Zisu Constantin: Struţ eşti tu. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In legătură cu proiectele să ştiţi că cu dezvoltarea proiectelor suntem în 

grafic. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Dezvoltarea proiectului cui? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă mă lăsaţi? Dacă nu mă lăsaţi vorbiţi numai dumneavoastră.  

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Ascultaţi-mă ce vă spun, că măriţi tariful la apă. 

Dl. consilier  Zisu Constantin: Nu se măreşte. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Ba da, măriţi. 

Dl. consilier  Zisu Constantin: Nu se măreşte. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Uitaţi-vă în facturi că deja l-aţi mărit. 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Ce înseamnă creştere progresivă până în 2029? 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Intârzierea proiectelor nu s-a datorat neaprobării strategiei de tarifare a 

preţurilor. Dacă vă uitaţi la propunerea... 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Strategia de tarifare este pentru cofinanţare. Habar nu aveţi. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Lăsaţi-l doamnă să vă dea răspunsul până la capăt. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamnă vă opriţi puţin? Dumneavoastră refuzaţi dialogul şi nu faceţi 

bine. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Mă deranjează că vreţi să îmi explicaţi mie lucruri pe care le 

cunosc. 
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Dl. preşedinte de şedinţă: V-a întrerupt cineva pe dumneavoastră? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Nu vreau explicaţii de la dânsul. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Care proiect de la RAJA este întârziat? 

Dl. consilier  Rapciuc Bogdan Gheorghe: Nu vreţi dumneavoastră. Trebuie să audă şi lumea, dacă 

dumneavoastră le ştiţi pe toate. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Credeţi că mie îmi place să ascult explicaţii de la dumneata? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Da, eu chiar le ştiu.  

Dl. consilier  Rapciuc Bogdan Gheorghe: Ascultaţi ce spune domnul viceprimar. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Eu chiar le ştiu în comparaţie cu ce veniţi aici. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu ştiţi nimic şi îmi pare rău că a trebuit să vă şi jignesc că nu ştiţi 

nimic. Citiţi strategia. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Habar nu aveţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dumneata habar nu ai pe ce lume trăieşti pentru că dacă ai avea habar... 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Hai, gata, termină! 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu “termină”, “terminaţi”. Domnul Sorin, nu spuneaţi că avem de-a 

face cu o mare doamnă?Asta este marea doamnă? 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: Chiar este doamnă, dar trebuie să ştiti cum să o trataţi. Dacă o trataţi 

cu respect... 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Pe de altă parte, la strategia de tarifare a preţului la apă dacă vă uitaţi la 

ce s-a propus în 2017 şi la ce avem acum, avem o scădere doamnă, nu o creştere. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Creştere aveţi, habar nu aveţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Nu e adevărat. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Uitaţi-vă la procente că aveţi creştere. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Domnul preşedinte, mă ridic şi plec. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: De ce mă contrazice? 

Dna. consilier Daniel Daniela: Doamnă în 2017 am înţeles că au făcut circ consilierii, acum faceţi 

dumneavoastră în locul lor? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Da, doamnă, că vreau să nu se mai mărească. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Aţi cerut explicaţii, lăsaţi-l, dacă nu vă convine, nu vă convine. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi mărit tariful. Aţi zis că îl aduceţi la 50%, aşa aţi câştigat. Că 

aduceţi tariful la 50% şi că daţi RAJA afară. 

Dl. preşedinte de şedinţă: Să ştiţi că am dreptul să întrerup şedinţa, sa vă evacuez, doamnă. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Dumneavoastră nu, că i-aţi făcut plângere lui Vrabie, nu cu 

dumneavoastră vorbesc, domnul Păun. 

Dna. consilier Daniel Daniela: Suntem consilieri care nu au fost în 2017 şi am vrea să auzim. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Dacă vă uitaţi la hotărârea din februarie 2017... 

Dl. consilier Radu Sorin-Elvis: 23 februarie 2017, mai exact. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: şi la ce ni se propune acum o să vedeţi că este o scădere. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Este o creştere, uitaţi-vă în facturi, habar nu aveţi ce vorbiţi. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In care facturi să mă uit? 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: La asta din ianuarie, anul ăsta. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Eu mă uit în strategie. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Din anul 2021. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: In strategie. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: RAJA avea în strategie 0 creştere şi în 2021 a avut creştere. 

Dl. viceprimar Păun Niculae: Doamna, nu mai vorbi prostii. Dacă aţi fi citit materialele aţi fi văzut. 

Dna consilier Vlădescu Luminiţa: Aţi mărit tariful la apă. In loc să daţi RAJA afară cum v-aţi 

propus. 

Dl. consilier  Zisu Constantin: A scăzut. 
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Se supune la vot proiectul de hotărâre nr. 237 de pe ordinea de zi care se votează cu 14 voturi 

„pentru”, 3 voturi “împotrivă” (domnii consilieri Sali Sabri, Radu Sorin-Elvis şi Vlădescu Luminiţa) şi 1 vot 

“abţinere” (domnul consilier Moşescu Bogdan-Marian). 

 

Preşedintele de şedinţă desemnat domnul Brânză Dumitru declară închise lucrările şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Medgidia din data de 16.12.2021. 

 

Preşedinte de şedinţă, 

Brânză Dumitru 

 

 

Secretar General  Municipiul Medgidia, 

              Melania Solomon 
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